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Ärende	  253:	  	   Ansökan	  till	  Vinnova	  om	  utveckling	  av	  verksamhetssystem	  för	  	  
	   	   	   Botkyrka	  kulturskola	  
 
I kultur- och fritidsnämnden yrkade vi på återremiss av detta ärende. Anledning är att det idag redan 
finns verksamhetssystem som uppfyller de kriterier som Botkyrka kulturskola har behov av. 
Förvaltningen borde därför ha genomfört en mer noggrann genomgång av befintliga system och då 
funnit en systemlösning som motsvarar kulturskolans efterfrågan.  
 
Vi vill givetvis att Botkyrka kulturskola ska ha ett anpassat verksamhetssystem på plats så fort som 
möjligt. Och eftersom ärendet handlar om en ansökan vill vi inte försena processen. Därför väljer vi 
att redogöra för våra synpunkter i ett särskilt yttrande istället för att yrka på återremiss.  
 
Anders	  Thorén	  (TUP)	  
	   	  


